
ВЫПИСКА ИЗ ПРОТОКОАА NS 9

заседания Ученого совета фГБНУ'НИИ АГкР пм. Д.О. OTTau

от 11декабря 2О18 г-ода

Присутствовали:
Прелселате^ь Ученого совета * член-корр.РАН д.м.н. rгрофессор И.Ю.Коган

Секретарь Ученого совета - Учеrъrй секретарь Инстrrт5rта K.IVI.H. Калrустин Р.В.

чдены Ученого совета:
проф.Аржаrrова О.Н.,

академик РАН з.д.н. РФ проф.Айламазян Э.К.,
з.д,Е. RD д.б.н. проф. Арутюrrян А.В., чпен-корр.РАН

проф. Баранов В.С., д.м.н. Беспалова О:Н., д.м.н. Болотсr<rд< В.М., д.м.н. Гзгзян А.М.,
д.б.н. Гчrотов А.С., д.м.н. проф. Евсюкова И.И., з.д.н. PcD проф. Кветной И.М.,
д.м.н. Комаров Е.К., д.б.н. доц. Кузнецова Т.В., д.м.н. Кузьминъпr Т.У.,
к.м.н. Маслянюк Н.А., д.м.н. Мозrювая Е.В., к.м.н. Мусина Е.В., проф. НиауриД.А.,
проф. оzrинаА.А., проф. Пол*<ова В.о., д.м.н.доц. Попов Э.Н., к.м.н. Прохорова В.С.,
з.д.н. PcD, проф. СавичеваА.М., з.д.н. РФ проф. Сеzrъков С.А., Семенова Е.А.,
д.б.н. Соколов Д.И., д.м.н. проф.ТапилъскаяН.И., д.м.н. проф.Тарасова М.А.,
к.м.Е. Щыгцrрдеева А.А., д.м.н. проф.РАН Ярмоаинская М.И.

повестка дня:
Об утверщдении Плана фундамента^ьЕьIх IIaJлIEbIx исследований на 2OL9-2O2Ltt.

Постановиди: На основании резулътатов открытого полосованиrI (всею IIленов
Ученого Совета - 34, присутствовало на заседании-31, проголосовало (заD -31,
(противD - нет, (воздержавшихсяD - нет) утвердить План фундаментальньIх на)ЕнъIх

исследований на 20 19-202 1гг. :

1. пИзJrчение роли различньIх компонентов имм)rЕIной системьт в биохимических и
морфогенетиtrескrд< цроцессах, оцределяюшц.ж реализаIц{ю репродп<тrавной
футшсцаи в норме и патологииD, руководдтелъ з.д.н.RD, д.м.н., профессор Сельков С.А.
Номер темы: 558-20 19-О00 1,

Номер гос.регистрации темы: A,]LL\-A 1 9- 1 1 902 L29O l 1 б- 1 .

2. кИсспедование микробиома JроI€нитальIIого тракта в норме и при патологии Е
разработка новых те;сrологий диulгностики, лечеЕиrI и профипаr<тrаrсл

репродrктивно значимых инфекцийD, р)rководитель з.д.н.РФ, д.м.н., профессор
Савичева А.М.
Номер темы: 558-20 19-0ОО2,

Номер гос.регистрации темы: fuД!М-А 19- 1 1 9О2 1 29ОО3О-О.

3. празработка стратегий диалностики, терапии tенитальногю эндометриоза и
опухолей женскою репродrктивногю Tp€lKTaD, руководитеаь профессор, д.м.н.,
профессор
558-2019_0003,

регистрации теI\4ы : fuДI]Д\r\-А 1 9- 1 1 9О30490009 -6.



4. кРазработка рациональной стратегии ведениrI преконцепIц{оЕною, I€стационноrrэ
и постЕаталъног,о периодов, а также модели прошIозирования и профиrrаr<тиrсл

перинатальньD( осложнений для обеспечения безопасното родоразрешения в

цруппах повыщеннок) рискаD, р)жоводитель д.м.н. Мозювая Е.В.

Номер темы: 558-20 19-О0 10,

Номер гос.регистрации темы: fuД!L\-А 1 9- 1 1903О490046- 1.

5. псоздание высокоэффективтrых молекулярньж й клеючных технологий
прогнозированиrI и преодоления бесплодrш и репродrктивных потерь у человекаD,

р)rководителъ д.м.н. Гзrзян А.М.
Номер темы: 558-20 19-ОО1 1,

Номер пос.регистрации т€мы: fuLL\-A 1 9- 1 1 903О49ОО47 .

6. кИсспедов€lние фундаментааъIIьD( основ патOпеномиш насАедственныr( болезнеЙ и
нарJrшений репродпсlии чеАовека в p€llлI<аx персошлфиIц{рованной медициныD,

рJжоводителъ члеЕ-корр. РАН, д.м.Е., профессор Бараlrов В. С.
Номер темы: 558-20 19-00 12,

Номер гос.регистрации т€мы: fuЦАА-А 1 9 - |l9O2L290033- 1 .

Председатепъ Ученою совета,
Врио директора

член-корр.РАН д.м.н. профессор

У.rеrrьтй секретарь
к.м.н.

Выписка верЕа:

Учеrrьтй

и.ю.когАн

р.в.кАIтустин

р.в.кАIIустин



STATEMENT FROM PROTOCOL No. 9 

of the meeting of the Academic Council of the Research Institute FSBSI «D.O. Ott Research 

Institute of Obstetrics, Gynaecology and Reproductology» 

from December 11, 2018 

Attended: 

Chairman of the Academic Council - corresponding member of the RAS. Professor I.Yu.Kogan 

Secretary of the Academic Council - Scientific Secretary of the Institute, MD Kapustin R.V. 

Members of the Academic Council: Academician of the Russian Academy of Sciences RF prof. 

Aylamazyan EK, prof. Arzhanova ON, DSc, prof. Harutyunyan AV, Corresponding Member of 

RAS Prof. Baranov V.S., MD Bespalova O.N., MD Bolotskikh V.M., DSc Gzgzyan A.M., DSc 

Glotov A.S., MD. prof. Evsyukova II, prof. Kvetnoy IM, PhD. Komarov Ye.K., DSc Assoc. 

Kuznetsova T.V., MD. Kuzminykh T.U., PhD Maslyanyuk N.A., MD Mozgova E.V., PhD 

Musina EV, prof. Niauri DA, prof. Olin AA, prof. Polyakova V.O., DSc Assoc. Popov E.N., 

PhD. Prokhorov V.S., prof. Savicheva A.M., prof. Selkov S.A., Semenova E.A., DSc. Sokolov 

D.I., MD prof. Tapilskaya N.I., MD  prof. Tarasova MA, Ph.D. Tsypurdeeva A.A., MD Prof.AN 

Yarmolinskaya M.I. 

Agenda: 

On approval of the Plan of the fundamental scientific research for 2019-2021 years. 

Resolution: Based on the results of open voting (all members of the Academic Council – 34; 

members, attended the meeting – 31; members, voted "for" – 31;  members, voted "against" – 

no;  members, voted "abstained" - no)  the Plan of the fundamental scientific research for 2019-

2021 years was approved : 

1. "Study of the role of various components of the immune system in biochemical and 

morphogenetic processes that determine the realization of reproductive function in health and 

disease," ( MD, professor Selkov S.A.) 

Project number: 558-2019-0001, 

State registration number of the project: АААА-А19-119021290116-1. 

2. “Study of the urogenital tract microbiome in health and disease and the development of new 

diagnostic, treatment and prophylaxis technologies for reproductively significant infections”, ( 

MD, Professor AM Savicheva) 

Project number: 558-2019-0002, 

State registration number of the project: АААА-А19-119021290030-0. 

3. "Development of strategies for diagnosis, treatment of genital endometriosis and tumors of the 

female reproductive tract" 

Project number: 558-2019-0003, 



State registration number of the project: AAAA-A19-119030490009-6. 

4. “Development of rational strategy for management of preconceptional, gestational and 

postnatal periods, as well as models for predicting and preventing perinatal complications to 

ensure safe delivery in high-risk groups,” ( MD. Mozgova E.V.) 

Project number: 558-2019-0010, 

State registration number of the project: АААА-А19-119030490046-1. 

5. “Creating highly efficient molecular and cellular technologies for predicting and overcoming 

infertility and reproductive losses in humans” (DSc Gzgzyan A.M.) 

Project number: 558-2019-0011, 

State registration number of the project: АААА-А19-119030490047. 

6. “Study of the fundamentals of pathogenomics of hereditary diseases and disorders of human 

reproduction within the framework of personalized medicine”(corresponding member of RAS, 

MD, professor, Baranov V.S.) 

Project number: 558-2019-0012, 

State registration number of the project: АААА-А19-119021290033-1. 

 

Signed: 

 

Chairman of the Academic Council 

Acting Director 

correspondent member .R.M.S. Professor I.Yu. KOGAN 

Scientific Secretary 

Ph.D. R.V.KAPUSTIN 

 

 

Statement is valid: 

Scientific Secretary 

Ph.D. R.V.KAPUSTIN 


